
که شانس   نگاهی به مهم ترین آفت اجراهای میثاقی 
موفقیت برنامه او را کم می کند.   حالا چیزی حدود ۵سال 
کس دوشنبه شب های شبکه سوم سیما  از سپرده شدن با
گر  به محمدحسین میثاقی و برنامه فوتبال برتر می گذرد. ا
مسائل شخصی و حواشی پرشمار شروع این برنامه را کنار 
بگذاریم، با نگاهی منصفانه می توان به ارزیابی عملکرد این 
گی های مثبتی  مجری تلویزیونی پرداخت؛ آنجا که حتما ویژ
در کار میثاقی وجود دارد، اما بعضی خصیصه های منفی 
همه چیز را تحت تأثیر قرار می دهد و حاصل کار را تا حد زیادی 

از بین می برد. 
 نقاط قوت

حقیقت آن است که شاید محمدحسین میثاقی به اندازه 
کتر محبوبی بین مخاطبان نباشد اما اصلا مجری  کافی کارا
و برنامه ساز بدی نیست. او اشراف بسیار زیادی روی وقایع 
فوتبال ایران دارد و این موضوع حتما به سود کارش تمام 
می شود. تقریبا هیچ اتفاق مهمی نیست که از میدان دید 
ج باشد. به علاوه این مجری از سرعت انتقال  میثاقی خار
کنش های  بالایی هم بهره می برد و در لحظه می تواند وا
خوبی به مهمانان داشته باشد. خیلی مواقع پرسش های 
او یا جملاتی که در جواب مهمانان می گوید، نشان از همین 
سرعت انتقال چشمگیر دارد. میثاقی جسارت انتقاد مستقیم 

از سوژه ها را هم دارد و بارها دیده ایم چطور مخاطبش را بدون 
رودربایستی به چالش می کشد. تلاش برای نوآوری را هم 
باید به لیست مزایای او افزود؛ جایی که از همان ابتدا مثلا از 
۳کارشناس داوری برای بررسی صحنه های مشکوک استفاده 
کرد یا برای پوشش دربی اخیر پایتخت، توانست به تصاویر 
گرفته شده از روی لباس داور وسط دسترسی پیدا کند. در 
نهایت فراموش نکنیم کار میثاقی مثلا نسبت به سال های 
ابتدایی تولید برنامه۹۰بسیار دشوارتر است؛ چون آن زمان 
هرگز خبری از این همه سایت، صفحه و رسانه نبود و کل 
فوتبال ایران یک هفته منتظر فرارسیدن دوشنبه می ماند، 
اما امروز هر یک مخاطب را باید از دهان صد شیر قوی بیرون 

کشید. 
 نچسب؛ خیلی نچسب

ابتدا مزایای کار میثاقی را نوشتیم تا متهم به یکسویه نگری 
گر با وجود تمام این امتیازات باز هم  نشویم. با این همه، ا
فوتبال برتر آن اقبال مورد انتظار را پیدا نمی کند، این موضوع 
حتما دلایلی دارد. دیگر همه چیز هم به دوگانه کهنه میثاقی و 
فردوسی پور مربوط نمی شود، بلکه بعضی جاها نوع و جنس 
رفتار مجری فوتبال برتر توی ذوق می زند. اینطور احساس 
می شود که میثاقی به شدت علاقه به خودنمایی دارد. در هر 
قسمت شاهد تک گویی های طولانی این مجری، تماما از زاویه 

دید »دانای کل« هستیم. او خودش را موظف می داند در مورد 
همه مسائل روز فوتبال ایران اظهارنظر کند و موضع روشن و 
قطعی بگیرد؛ مثل همین برنامه اخیر که از بیرانوند به عنوان 
بهترین گلر ایران نام برد. چرا؟ اصلا چرا نظرات شخصی این 
مجری باید برای هواداران مهم باشد؟ خیلی از آنهایی که پای 
برنامه او می نشینند، به پیگیری اتفاقات و سوژه های مهم این 
حوزه علاقه دارند؛ اینکه مصاحبه بازیکنان و مربیان و مدیران را 
بشنوند یا نظر کارشناسان را در مورد صحنه های ملتهب داوری 
بفهمند. آنها میثاقی را صرفا در چشم گرداننده برنامه می بینند 
و خیلی برای شان مهم نیست او در مورد مسائل مختلف چه 
فکری می کند. محمدحسین اما شیفته سخنرانی، تعیین 
تکلیف و وایرال شدن است؛ همان طور که از استفاده افراطی 
و غیرضروری از کلمات خارجی لذت می برد و لابد فکر می کند 
کلاس تر است، همان طور که بعد از این همه سال  اینطوری با
هنوز از اینکه نشان بدهد با همه اهالی فوتبال رفاقت دارد و 
صمیمی است، لذت می برد. فهمیدیم همه با شما دوست 
هستند، دیگر نیازی نیست رضا غندی پور را هم به اسم 
کوچک صدا بزنید و روی آنتن نصیحتش کنید! در مجموع 
گر از حجم »من« میثاقی کاسته شود، شاید مهم ترین مانع  ا
موفقیت بیشتر فوتبال برتر کنار برود. این همه خودنمایی، 

حقیقتا مخاطب را آزار می دهد. 
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امین کاظمیان که گفته می شود برای فصل 
آینده با قرمزهای پایتخت قرارداد امضا کرده 
این موضوع را تکذیب می کند و مدعی می شود 
در جریان رضایتنامه ۵۰ میلیاردی اش نیست. 

 امین کاظمیان، مهاجم آلومینیوم یکی از 
بازیکنان مؤثر تیمش در این فصل بوده و با ۹ گل 
در کورس آقای گلی قرار دارد. به تازگی خبرهای 
مختلفی در مورد جدایی او از آلومینیوم مطرح 
شده و حتی گفته می شود او یکی از خریدهای 
قطعی پرسپولیس برای فصل آینده است ولی 
کاظمیان دوست ندارد در این مقطع اظهارنظر 
روشنی در مورد تیم فصل بعدش داشته باشد. 
کاظمیان در آستانه بازی با استقلال به سؤالات 

همشهری پاسخ می دهد. 
ل بازی دارید که از   در حالی با استقلا

5 بازی گذشته فقط 3 امتیاز گرفته اید. 
در نیم فصل دوم امتیاز گرفتن سخت است 
و بازی های ما هم واقعا سخت بود. تیم ها دیگر 
ساده امتیاز از دست نمی دهند و خیلی از 

تیم ها هم بسته بازی می کنند. 
 شاید در این 5 بازی مشکل فنی داشتید. 

نظر خودت چیست؟
کتور و فولاد هم که شکست  در بازی با ترا
انجام  بدی  بازی  عنوان  هیچ  به  خوردیم 
ندادیم. در بازی با سپاهان هم نمایش خوبی 
داشتیم و فکر نمی کنم مشکل فنی داشته 
باشیم. البته باید این را هم درنظر گرفت که 
بودجه تیم ما با خیلی از تیم ها قابل قیاس 
نیست. ما تیم جوانی داریم و این موضوع هم 
در قیاس با تیم هایی که باتجربه تر هستند، 
می تواند یک موضوع تعیین کننده باشد. در 
لیگ امسال در چند بازی بدشانسی آوردیم 
و فکر می کنم می توانستیم تا الان 4۰ امتیاز 

داشته باشیم. 
 در جدول گلزنان دوم هستی و شانس 
خوبی هم برای آقای گلی داری. به این عنوان 

می رسی؟
کل این نتیجه زحمات بچه هاست. قبلا هم 
گفتم که شرایط مهاجمان با هم قابل قیاس 
نیست. وقتی در تیمی بازی می کنید که زیاد 
گل زدن هم  موقعیت دارد، طبیعتا شانس 
بیشتر می شود. من از ابتدای فصل دنبال این 
نبودم که آقای گل شوم و مهم این است که 

خواسته کادر فنی را در زمین پیاده کنم. 
 نمی خواهی آقای گل شوی؟

ذهنم را درگیر این موضوع نمی کنم. طبیعتا 
دوست دارم آقای گل لیگ شوم و این موضوع 
قطعا در کارنامه من تأثیرگذار است ولی اجرای 
از هر چیزی مهم تر  خواسته های سرمربی 

است. 
 این روزها رسانه ها از توافق قطعی تو با 
پرسپولیس خبر داده اند. این خبر درست 

است؟
این اخبار در مورد همه بازیکنان وجود دارد 
و تنها من نیستم. شایعات زیاد است ولی تمرکز 
من روی ۳ بازی پایانی است تا بعد از اتمام لیگ 

وضعیتم مشخص شود. 
 اما می گویند با پرسپولیس قرارداد داخلی 

هم امضا کرده ای؟
امضا  قراردادی  پرسپولیس  با  من  نه، 

نکرده ام. 
 ظاهرا باشگاه آلومینیوم می خواهد بابت 

انتقال تو، 50 میلیارد پول رضایتنامه بگیرد. 
من با باشگاه قرارداد دارم و طبیعتا جدایی ام 
باید با رضایت باشگاه باشد اما واقعیت این 
که عنوان می شود  که از این مبلغ ها  است 
خبر ندارم و در جریان این مبالغی که رسانه ها 
می گویند نیستم. باید منتظر پایان فصل باشیم 

تا ببینیم چه اتفاقاتی رخ می دهد. 
 فکر می کنی کدام تیم در لیگ امسال 

قهرمان شود؟
کتور و پرسپولیس  از ابتدای لیگ گفتم که ترا
مدعیان اصلی هستند که در نهایت پرسپولیس 
کتور شانس اول قهرمانی  کنار رفت. به نظرم ترا

است و تقریبا قهرمانی اش قطعی شده. 

کاظمیان: 
 با پرسپولیس 

قرارداد نبستم

ژاوی جانشین ژابی می شود! 
به  را  هرناندز  ژاوی  بایرلورکوزن  باشگاه 
گرفته  عنوان جانشین ژابی آلونسو در نظر 
 ، هرناندز ژاوی  بایرلورکوزن  است.  باشگاه 
یکی  به عنوان  را  بارسلونا  سابق  سرمربی 
گزینه های جانشینی ژابی آلونسو در نظر  از 
گرفته است. البته این صورتی است که این 
مربی تصمیم به ترک باشگاه بگیرد. علاوه بر 
ژاوی، نام هایی مانند اریک تن هاخ و ایمانول 
آلگواسیل که در پایان فصل رئال سوسیه داد را 
ترک خواهد کرد، نیز با نیمکت لورکوزن مرتبط 
شده اند. لورکوزن در حال بررسی گزینه های 
سیمون  است.  تیم  هدایت  برای  مختلف 
رولفس، مدیر ورزشی باشگاه، در این باره گفت: 
»وظیفه ام این است که برای احتمالات مختلف 
آماده باشم اما می توانید به من اعتماد کنید که 
قدم های بعدی را با دقت برمی داریم.”بر اساس 
، ژاوی به دلیل سبک بازی اش،  گزارش کیکر
تسلط به زبان انگلیسی و تجربه بین المللی اش 
مورد توجه قرار گرفته است. لورکوزن با او تماس 
برقرار کرده و پاسخی منفی از این مربی دریافت 
نکرده و همین نام او را به یکی از گزینه های اصلی 

در فهرست کوتاه این باشگاه تبدیل می کند. 

خبـــــــر

کوتاه

تاج: برگزاری یک مسابقه فوتبال در مشهد کار سختی نیست
گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس   
مشهد زمانی ۱۰ میلیون زائر را مدیریت 
مسابقه  یک  برگزاری  دیگر  می کند. 
کار سختی نیست. مهدی  که  فوتبال 
تاج رئیس فدراسیون فوتبال، درباره 
شورای  با  )چهارشنبه(  امروز  جلسه 
برای  رضوی  خراسان  استان  تامین 
میزبانی مشهد از دیدار تیم ملی فوتبال 
ایران مقابل کره شمالی، اظهار داشت: 
، اعضای شورای تامین  امروز استاندار

و همه مسئولان ذی ربط برگزاری بازی 
در مشهد حضور داشتند و جمع بندی 
این بود که بازی را می توان در این شهر 
میلیون   ۱۰ زمانی  مشهد  کرد.  برگزار 
زائر را مدیریت می کند. دیگر برگزاری 
سختی  کار  که  فوتبال  مسابقه  یک 
نیست. وی ادامه داد: درباره برخی 
محدودیت ها نیز صحبت شد. خدا را 
شکر به توافق رسیدیم که بازی در مشهد 
برگزار شود. این اتفاق هم خواهد افتاد. 

بازی با قطر را هم می خواستیم در همین 
شهر برگزار کنیم که به لحاظ مشکلاتی، 
کنون این  میزبانی را از ما گرفتند، اما ا
مسابقه به خوبی انجام می شود. رئیس 
فدراسیون فوتبال درباره اینکه آیا بازی 
با حضور بانوان انجام می شود، تصریح 
کره شمالی در  کرد: با برگزاری بازی با 
فراهم  هم  دیگر  بستر های  مشهد، 
می شود. الزامات یک بازی خوب در 
مشهد انجام خواهد شد و یکی از الزامات 

سخت افزار  است.  بانوان  حضور  هم 
از  بسیاری  مانند  رضا  امام  ورزشگاه 
استادیوم های دیگر به شکلی است که 
نمی توان استقبال عمومی داشت و باید 
مقداری محدودتر کنیم تا بتوان راه های 
ورودی و خروجی و... هم رعایت شود. 
تاج در پاسخ به این سوال که آیا فینال 
جام حذفی نیز در مشهد انجام می  شود، 
کنون تصمیمی در این  کرد: تا عنوان 

خصوص نگرفته ایم. 

تاییدیه پرداخت ارزی پرسپولیس برای قلی زاده
کرات دو باشگاه برطرف شود،  گر موانع موجود در روند مذا ا
هافبک تیم ملی فوتبال ایران به احتمال فراوان پس از سال ها 
انتظار پیراهن پرسپولیس را در فصل آینده بر تن می کند. باشگاه 
پرسپولیس با ارسال نامه ای به باشگاه لخ پوزنان لهستان 
درخواست رسمی خود برای جذب علی قلی زاده هافبک 
تیم ملی ایران را مطرح کرد. رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس 
که در دو فصل گذشته هم دنبال جذب قلی زاده بوده است این 
بار تاییدیه هیات مدیره باشگاه را برای جذب قلی زاده دریافت 
کرده است تا بدون اتلاف وقت بتواند او را که علاقه خاصی هم به 
پرسپولیس دارد با عقد قراردادی به مدت دو فصل به خدمت 

بگیرد. 
 

ستاره مصدوم استقلال به حذفی می رسد
گر چه تعداد بازیکنان مصدوم استقلال کاهش پیدا کرده، اما  ا
این تیم برای بازی با آلومینیوم باز هم غایب دارد. علیرضا کوشکی، 
صالح حردانی و ابوالفضل جلالی مصدومان استقلال بودند که به 
بازی با آلومینیوم می رسند، اما محمد حسین مرادمند و مهرداد 
محمدی از غایبان قطعی این بازی هستند. در کنار این دو نفر 
با توجه به اینکه مهران احمدی فعلا تمرینات باز پروری را انجام 
می دهد و هنوز به تمرینات گروهی اضافه نشده، به احتمال او هم 
به بازی با آلومینیوم نمی رسد تا استقلال برای این دیدار ۳ بازیکن 

را به دلیل مصدومیت در اختیار نداشته باشد. 
 

سانه بایرن را به پول ترجیح داد
لروآ سانه تصمیم گرفت به حضور در بایرن برای فصل بعد ادامه 
دهد. در شرایطی که باشگاه الاتحاد عربستان به لروآ سانه، بازیکن 
آلمانی، قراردادی ۱۰۰ میلیون یورویی را پیشنهاد داده است، این 
بازیکن عنوان کرد می خواهد در بایرن بماند و تمایلی به حضور در 
عربستان ندارد.  لروآ سانه، وینگر بایرن مونیخ، این پیشنهاد را رد 
کرده است. دلیل امتناع این بازیکن ۲۹ساله آلمانی این است که 
او می خواهد با بایرن قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شود. بایرن به 
سانه قراردادی تا سال ۲۰۲۸ پیشنهاد داده اما حقوق دریافتی او به 
طور قابل توجهی کمتر از مبلغی است که باشگاه عربستانی به او 
پیشنهاد داده است ولی سانه تصمیم گرفت قید پول زیاد را بزند. 
سانه در این فصل 4۲ بازی انجام داده، ۱۲ گل به ثمر رسانده و ۵ 

پاس گل داده است. 

 خلیل زاده محروم شد
کتور با رای کمیته استیناف فدراسیون فوتبال  بازیکن تیم ترا
از دیدار بعدی تیمش محروم شد. شجاع خلیل زاده که به 
دلیل بدرفتاری در قبال مقام رسمی مسابقه به پرداخت ۳۰۰ 
میلیون تومان جریمه و اجرایی شدن یک جلسه محرومیت 
تعلیقی اش در صورت قطعی شدن این رای محکوم شده بود با 
رای کمیته استیناف فدراسیون فوتبال یک جلسه از همراهی 
کتور جمعه در هفته بیست وهشتم لیگ  کتور محروم شد. ترا ترا
برتر بیست وچهارم در قزوین مهمان شمس آذر خواهد بود که 

خلیل زاده در این بازی حضور نخواهد داشت. 

VAR در اصفهان همیشگی شد
دستگاه VAR اختصاصی سپاهان به نقش جهان رسید 
تا نماینده اصفهان از این تکنولوژی به طور دائمی بهره مند 
شود. تیم فوتبال سپاهان یکی از اصلی ترین تیم های خواستار 
و پیگیر VAR برای قضاوت بازی هایش در لیگ برتر و سایر 
رقابت ها بود که در نهایت راه حل را در خرید دستگاه اختصاصی 
و نصب دائمی آن در ورزشگاه نقش جهان یافت تا دست کم 
در دیدارهای خانگی بابت امکان بازبینی صحنه ها و داوری 
کنون با انتشار تصاویر رسمی از سوی  خیالش راحت باشد. ا
باشگاه سپاهان، VAR اختصاصی طلایی ها به اصفهان رسیده 
و باحضور نماینده فدراسیون فوتبال و نظارت شرکت اروپایی 
در ورزشگاه نقش جهان نصب و راه اندازی شد. با فعالسازی 
گارآنتی این دستگاه، VAR اختصاصی باشگاه سپاهان آماده 
کنون سپاهان  بهره برداری در مسابقات است. به گزارش ایسنا، ا
پس از گل گهر دومین باشگاه با var اختصاصی است، اما استفاده 
از این تکنولوژی برای هر دو تیم در بازی هایشان احتیاج به تأیید 
کمیته داوران دارد و این کمیته باید داور و کمک داور وی ای آر را 

تعیین و اعزام کند. 

 شکایت پرسپولیس علیه 
خداداد و بیرانوند رد شد

کتوری را رد  کمیته انضباطی شکایت پرسپولیس علیه دو ترا
کتور و چادرملو  کرد. باشگاه پرسپولیس پس از دیدار تیم های ترا
که با اظهارات تند و تیز خداداد عزیزی همراه بود، باتوجه به اشاره 
غیرمستقیم او به پرسپولیس، شکایتی را علیه مدیر سرخپوشان 
تبریزی انجام داد. در میکسدزون این مسابقه، علیرضا بیرانوند 
هم مصاحبه دیگری انجام داد و با بی معرفت خواندن هواداران 
پرسپولیس از آنها انتقاد کرد که این موضوع مورد شکایت باشگاه 
پرسپولیس قرار گرفت. اما حالا کمیته انضباطی در حکم این دو 
اعلام کرده که »اثباتی مبنی بر ارتکاب جرم نسبت به باشگاه« از 
سوی این دو انجام نشده است. نکته مهم اینکه پرسپولیس و 
بیرانوند همچنان منتظر اعلام حکم کمیته استیناف مبنی بر 
پرونده اصلی خود در مورد فسخ غیر موجه هستند که در رای 
بدوی با محرومیت تعلیقی مواجه شده است. جالب اینکه در 
این مدت حکم سه پرونده مربوط به آنها آمده اما هنوز پرونده 

اصلی مورد بررسی قرار نگرفته است. 

گلزن ترین برزیلی حال حاضر دنیا
 مهاجم سابق سلسائو با پیشی گرفتن از نیمار گلزن ترین برزیلی 
بین بازیکنان فعلی لقب گرفت. اتلتیکو مینیرو و مالینگا در مرحله 
یک شانزدهم نهایی جام حذفی برزیل به مصاف هم رفتند که 
این دیدار با تساوی دو بر دو به پایان رسید. هالک، ستاره سابق 
تیم ملی فوتبال برزیل، در این بازی گلی را به ثمر رساند که به 
چهارصدوچهل وسومین گل دوران حرفه ای او تبدیل شد.هالک 
در فهرست بهترین گلزنان بازیکنان فعلی جهان به رتبه نهم 
صعود کرده است. نیمار 44۲ گل به ثمر رسانده است و به این 
کنون بالاتر از نیمار قرار گرفت. کریستیانو رونالدو با  ترتیب هالک ا

۹۳4 گل در صدر قرار دارد.

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟  تیم پرسپولیس پس از بیش از چهار ماه بار دیگر باید با 
تیمی رودر رو شود که سنگین ترین شکست داخلی فصل را 
مقابلش تجربه کرد.  استارت اخراج سرمربی پیشین اسپانیایی 
پرسپولیس )خوان کارلوس گاریدو( درست از زمانی کلید خورد 
که قهرمان فصل پیش لیگ برتر در یک دیدار خانگی با نتیجه 
عجیب و دور از انتظار مغلوب یک تیم پایین جدولی شد. این 
دو تیم در هفته سیزدهم لیگ برتر و در ورزشگاه شهر قدس در 
حالی به مصاف هم رفتند که پرسپولیس همان ابتدای بازی از 
روی نقطه کرنر دروازه اش را باز شده دید و در ادامه بار دیگر با 
یک گل شبیه به گل اول باز هم از روی نقطه کرنر برای دومین 
بار از حریفش گل خورد. تلاش پرسپولیسی ها برای جبران 
گلهای خورده تنها باعث شد تا این تیم با به دست آوردن یک 
ضربه پنالتی توسط علی علیپور بازی را دو بر یک کنند اما در 
اواخر بازی و در شرایطی که دروازه بان این تیم)الکسیس 

( هم برای زدن گل خودش را به نزدیکی دروازه حریف  گندوز
رسانده بود روی یک غافلگیری گل سوم را نیز از فاصله 4۵ 
متری دریافت کردند تا شکست سه بر یک پرسپولیس در 
رقابت های داخلی بعد از شکست 4 بر یک از الهلال دومین 
شکست سنگین این فصل فوتبالی این تیم لقب بگیرد. حالا 
و بعد از گذشت چهار ماه و ۱۱ روز از آن تاریخ بار دیگر داغ دل 
بازیکنان و هواداران پرسپولیس با یادآوری این گل ها و اتفاقات 
گر آن بازی را  مربوط به آن دیدار تازه شده است و چه بسا ا
با برد پشت سر می گذاشتند الان در کورس قهرمانی بودند. 
ج از  هواداران توقع دارند برد بیرون از خانه مس با برد خار
گفته نماند؛ دیدار تیم های  خانه پرسپولیس تلافی شود. نا
پرسپولیس و مس رفسنجان پنجشنبه یازدهم اردیبهشت 
از ساعت  ۱۵ :۱۹در ورزشگاه شهدای مس در استان کرمان 

برگزار می شود. 

داغ دل پرسپولیس تازه شد

نظری جویباری: ادعای درویش خلاف واقعیت است
 مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: بدهی ما ۱۹۵۰ میلیارد و 

بدهی پرسپولیس ۲۰۰ میلیارد تومان نیست.
علی نظری جویباری ضمن ابراز تاسف بابت حادثه اخیر 
در بندر شهید رجایی بندرعباس، گفت: این حادثه همه ما را 
متاثر کرد و می خواهم به نمایندگی از همه هواداران استقلال 
بار دیگر مراتب تسلیت خود را به خانواده های داغدار عرض 
کنم و همه ما برای آسیب دیدگان از ای حادثه، آرزوی شفای 

عاجل داریم.
وی در خصوص وضعیت استقلال اظهار داشت: جا دارد 
از هواداران عزیز استقلال ابتدا بابت حضور پررنگشان در 
مصاف با پیکان تشکر کنم. این پیروزی ابتدا مرهون حضور 
آن هاست. امیدوارم با تلاش آقای جباری و همکارانشان و 
همچنین کوشش و انگیزه بازیکنان، بتوانیم در بازی های 
بعدی هم درخشان ظاهر شویم و یک جام را به هواداران 

استقلال تقدیم کنیم.
مدیرعامل استقلال درخصوص اظهارات اخیر مدیریت 
باشگاه پرسپولیس درخصوص میزان بدهی استقلال، عنوان 
کرد: بنده و آقای درویش در جلسه ای بودیم. با او درباره 
بدهی ها حرف زدیم. به شوخی به آقای درویش گفتم ما هزار 
میلیارد تومان بدهی داریم و ظاهرا او این حرف را جدی گرفته 
است. اما عجیب تر اینجاست که او برخلاف عرف مدیریتی 
بلافاصله از این موضوع استفاده ابزاری می کند و موضوع 
را در قالب مصاحبه رسمی با رسانه ها در میان می گذارد 

ح چنین موضوعی نیاز به فکت و  در شرایطی که برای طر
مستندات کافی وجود دارد.

علی نظری جویباری در ادامه توضیح داد: کسی که با مقوله 
مالی آشنایی دارد، با یک حساب و کتاب سرانگشتی متوجه 
می شود که این ادعا خلاف واقعیت است، با یک حساب و 
کتاب ساده حقیقت نمایان می شود که نه بدهی استقلال 
۱۹۵۰ میلیارد است و نه بدهی های پرسپولیس ۲۰۰ میلیارد 
تومان! فرایند حسابرسی دو باشگاه هر سال به دقت انجام 

می شود و رقم رسمی آن توسط مراجع ذی صلاح 
اعلام می شود پس نیازی نیست این گونه علیه 

یکدیگر فضاسازی کنیم.
همچنین  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
کید کرد: در شرایط فعلی باشگاه هایی که  تا

گذار شدند دیگر  به بخش خصوصی وا
نمی توانند حقیقتی را از دید افکارعمومی 
پنهان کنند. باشگاه استقلال نیز بر اساس 

مدارک  قانون  طبق  سازی  شفاف  اصل 
کدال  و مستندات مالی خود را در سایت 

بارگذاری کرده به همین دلیل این رفتار کاملا 
غیر حرفه ای و به دور از اخلاق است 

که برای خروج از فشار منتقدان 
برای باشگاه رقیب حاشیه 

سازی کنیم. 

وی در پایان یادآور شد: مدیریت باشگاه استقلال هیچ 
حقیقتی را از دید هواداران خود پنهان نخواهد کرد و همچنان 
شفاف سازی سرلوحه کار مدیریت و اعضای هیات مدیره 
باشگاه  قرار خواهد داشت اما به هیچ  عنوان اجازه نخواهیم 
داد در این مقطع حساس اظهارنظرهای غیرمسئولانه 
مجموعه استقلال را گرفتار حاشیه کند تا تمرکز تیم به واسطه 

اظهارات بی پایه و اساس و غیر واقعی از بین برود.

میثاقی؛ آقای »من«! 
نقطه ضعفی که حقیقتا مخاطب 

را آزار می دهد


